

BANK OF CANADA



BANQUE DU CANADA

## NOTICE TO THE PRESS GALLERY

The Bank of Canada's annual report for 1980 is scheduled to be tabled in the House of Commons on Monday, March 16, 1981.

R.W. Lawson, Senior Deputy Governor, will hold a press conference regarding the report at 4:30 p.m. in the press theatre of the National Press Building at 150 Wellington Street. Mr. Lawson will be sitting in for Governor Gerald Bouey, who is away recovering from a minor operation.

Copies of the report will be distributed to the journalists in the usual way once tabling has occurred. Also, copies will be available at that time in the 6th floor lounge at the National Press Building. Several Bank of Canada officials will be on hand in the lounge to answer questions during the period between tabling and the press conference.

For further information, call:

Hartley Janssen

Bea McGreevy

## AVIS AUX JOURNALISTES PARLEMENTAIRES

Le Rapport annuel de la Banque du Canada pour l'année 1980 sera déposé à la Chambre des Communes le lundi 16 mars 1981.

A cette occasion, le Premier sous-gouverneur de la Banque, M. R.W. Lawson, donnera une conférence de presse à 16 h 30 dans l'amphithéâtre de l'Edifice national de la Presse situé au 150 de la rue Wellington. M. Lawson remplacera en la circonstance M. Bouey, qui se remet présentement d'une légère intervention chirurgicale.

Comme à l'accoutumée, des exemplaires du Rapport annuel seront remis aux journalistes dès que le document aura été déposé en Chambre. Les journalistes pourront aussi se procurer des exemplaires du Rapport au salon du 6<sup>e</sup> étage de l'édifice. Entre le dépôt du Rapport et le début de la conférence de presse, il y aura dans ce salon plusieurs cadres supérieurs de la Banque, qui se feront un plaisir de répondre aux questions des journalistes.

Pour plus de renseignements, prière de communiquer avec :

563-8080

563-8447